
PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2021

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 26 sierpnia 2021 r.

odbytej w sali konferencyjnej Nakielskiego Ośrodka Kultury

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 15.05

Obradom przewodniczył : Paweł Wiśniewski

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią

Protokołowała: Marta Waszkiewicz

Otwarcia obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady
Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów
wydziałów i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy oraz wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji
za pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych
w postaci nagrania obrazu i dźwięku.

W chwili otwarcia sesji obecnych było 21 radnych, czyli wymagane quorum do podejniowania
prawomocnych uchwał i wniosków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej
w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przesłanego porządku obrad.
Burmistrz Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Sławomir Napierała zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad
punktu 4 h tj. projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Wspólnej w Nakle nad Notecią.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek
w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały oznaczonego jako 4 h tj. projektu uchwa'§ vv sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego
w rejonie ul. Wspólnej w Nakle nad Notecią.
,,Za" zdjęciem z porządku obrad projektu uchwahya głosowało 21 radnych. Głosów ,,przeciw"
i ,,wstrzymujących się" nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Następnie głosowano nad zatwierdzeniem porządku obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią
wraz z przegłosowaną zmianą.
,,Za" przyjęciem porządku obrad głosowało 21 radnych. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie było.
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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Porządek obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco:

1. Otwarcie obrad

a) stwierdzenie kworum
b) zatwierdzenie porządku obrad

2. Przyjęcie protokołu z XXXVI, XXXV?I i XXXV?II Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady

Miejskiej w Nakle nad Notecią
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad
Notecią

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021
c) emisji obligacji Gminy Nakło nad Notecią
d) wyrażenia zgody na umorzenie z urzędu należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny
e) rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Staszica w Nakle nad Notecią
f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Staszica

w Nakle nad Notecią
g) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Gostuszy obręb

geodezyjny Wieszki
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i) przyjęcia Strategii Zrównoważonej Mobilności dla Nakła nad Notecią
j) użytków ekologicznych na terenie gminy Nakło nad Notecią
k) przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody
I) przekazania składników majątkowych w drodze aportu do Nakielskiej Spółki Administracji Domów

Mieszkalnych Sp. z o. o. w Nakle nad Notecią
m) zmieniająca uchwałę nr XXXV/767/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 maja 2021 r.

w sprawie regulaminu cmentarzy komunalnych Gminy Nakło nad Notecią
n) zmieniająca uchwałę nr XXXV/768/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 maja 2021 r.

w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych w Gminie Nakło nad Notecią
o) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia ,,Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład

mieszkaniowego zasobu Gminy Nakło nad Notecią"
p) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią, przy ulicy Mroteckiej
q) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości

Wieszki, gmina Nakło nad Notecią
r) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości

Trzeciewnica, gmina Nakło nad Notecią
s) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
t) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
u) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy uźyczenia
v) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
w) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
x) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
y) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
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z) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
aa) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
bb) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
cc) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
dd) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
ee) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
ff) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia
gg) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie przetargowym
hh) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
ii) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
jj) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
kk) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
Il) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
mm) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
nn) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
oo) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
pp) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
qq) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
rr) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
ss) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
tt) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
uu) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
w) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
ww) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
xx) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
yy) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
zz) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy

w trybie bezprzetargowym
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aaa) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy
w trybie bezprzetargowym

bbb) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

ccc) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

ddd) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

eee) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

fff) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

ggg) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

hhh) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

iii) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

jjj) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

kkk) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

lll) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

mmm) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

nnn) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

ooo) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

ppp) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

qqq) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

m} wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

sss)wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

ttt) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

uuu) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

wv) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu
w trybie bezprzetargowym

www) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na rzecz dotychczasowych dzierżawców
nieruchomości

5. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią
6. Informacja dot. przygotowań szkół i placówek do nowego roku szkolnego
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7. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych vt okresie
międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach

8. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje
9. Zakończenie obrad

Ad.2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokoły z XXXVI
sesji (24 czerwca 2021 roku), XXXVII sesji ( 5 lipca 2021 roku) oraz XXXVIII sesji (29 lipca 2021 roku) zostały
sporządzone, przesłane radnym w wersji elektronicznej oraz wyłożone w Biurze Rady Miejskiej. Nikt nie
wniósł źadnych uwag.
W związku z powyższym poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej.
uZa" przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załlcznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z
XXXVII Sesji Rady Miejskiej.
,,Za" przyjęciem protokołu gtosowało 21 radnych. Głosów .przeciw" i ,wstrzymuj?ących się" nie bylo. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poddał pod
głosowanie przyjęcie protokołu z XXXVI?I Sesji Rady Miejskiej.
,,Za" przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych. Głosów .przeciw" i uwstrzymuiących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.3

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał przedstawił Burmistrz
Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Sławomir Napierała.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Do sprawozdania radni zadali następujące pytania:

Radny Jan Marciniak - zadał pytanie odnośnie zarastania rzeki Noteć - czy można podjąć działania
polegające na przywróceniu żeglowności rzeki. Zwrócił uwagę, iż w niektórych miejscach są trudności
w przepłynięciu kajakiem.
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedział, iż jako Przewodniczący Związku Miast i Gmin
Nadnoteckich potwierdza, że jest to problem znany nie tylko naszemu samorządowi. W tym roku działania
zostały skupione głównie na dostawie wody do rzeki Noteć z dwóch zbiorników wodnych tj. Pakoskiego oraz
z jeziora Kruszwickiego. Ma to na celu utrzymanie odpowiedniego poziomu wody w rzece, gdyż ilość wody
płynąca z jej źródeł jest niewystarczająca. Woda pochodząca z opadów atmosferycznych spływająca do rzeki
z pól zawiera znaczące ilości nawozów, które przyczyniaj się do wzmożonego wzrostu roślinności. W 2012 na
odcinku Nakło-Chobielin miało miejsce głębokie oczyszczanie rzeki. Po 3 latach ta rzeka znowu xarosła. Na
dzień dzisiejszy Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej wykasza zarastającą roślinność. Samo wyczyszczenie
koryta rzeki nie rozwiąże problemu zarastania rzeki. Burmistrz dodał, iż Ministerstwo Infrastruktury
przedstawiło koncepcję połączenia kanałem Wisły z terenami przy Piotrkowie Kujawskim, gdyż tam jest
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największy deficyt wody. Ma to na celu również odnowienie źródeł Noteci. Ponadto, dodał, iż woda
pochodząca z opadów atmosferycznych powinna być retencjonowana.

Radna Katarzyna Borzych-Kubacka - zapytała, czy pojawHy się już rozstrzygnięcia w sprawie
zdewastowanego nabrzeża Noteci.
Burmistrz Sławomir Napierała odpowiedział, że cały czas trwa postępowanie sporne pomiędzy Regionalnym
Zarządem Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy a wykonawcą, który zszedł z placu budowy. Dopóki trwa spór
nie można podjąć żadnej decyzji w tym zakresie.

Radna Anna Karolczak - poprosiła o udzielenie informacji nt. pisma wystosowanego do marszałka w sprawie
przesunięcia znaku w Paterku oraz sygnalizacji świetlnej przy ulicy Kcyńskiej w Paterku.
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedziai iż z informacji jakie posiada od marszałka
Sosnowskiego przy szkole będzie wykonane przejście dla pieszych wraz z sygnalizacją świetlną. Dopiero po
powstaniu sygnalizacji będziemy mogli rozmawiać o sposobie przeprowadzania dzieci.
Sprawa przesunięcia znaku na ulicy Szubińskiej ograniczającego prędkość do 50 km/h przy wjeździe do
miejscowości jest uzależniona od doświetlenia przejścia oraz odcinka drogi aż do tego znaku. Doświetlenie
będziemy mogli zrealizować dopiero przy kolejnej rozbudowie oświetlenia na terenie naszej gminy.
Burmistrz dodał, iż odcinek drogi, o którym wspomina radna Anna Karolczak, radna Mieczysława Palicka oraz
radny Zdzisław Sell jest odcinkiem, którym dzieci z Janowa chodzą do szkoły. Z uwagi na ich bezpieczeństwo,
będziemy starali się wykonać tam prace jak najszybciej.

Radny Antoni Żygowski - zapytał się, czy Konwent Burmistrzów zdefiniował jakieś przykładowe, możliwe
lokalne potrzeby mieszkańców. Chodzi o przyznanie większych środków dla gmin w ramach nowej
perspektywy unijnej na lata 2021-2027.
Burmistrz Sławomir Napierała poinformowal iż Konwent Burmistrzów wspiera lokalne grupy działania. Na
naszym terenie jest to Partnerstwo dla Krajny i Pałuki. Środki unijne są przekazywane takim grupom i to one
tworzą strategie rozwoju. Lokalne grupy działania są niezależne. Wspierają lokalnie działania
przedsiębiorców na danym terenie. Problemem jest zmniejszenie kwot jakie są przekazywane takim grupom.

Radny Zdzisław Sell - Poinformował o możliwości przeniesienia placu zabaw w Paterku na teren szkoły wraz
zcałą infrastrukturą posiadającą atesty i gwarancje. Mówił także, o doposażeniu placu ze środków
otrzymanych z profilaktyki. Poprosił, aby Burmistrz dodał, kilka słów na ten temat.
Burmistrz Sławomir Napierała dopowiedział, iż są środki na przeniesie placu, ale w pierwszej kolejności musi
być firma, która się tego podejmie. W przypadku podjęcia współpracy ze szkołą, będzie można poszerzyć plac
zabaw. Jako przykład podał funkcjonujący plac zabaw na osiedlu Łokietka przy Zespole Szkolno-
Przedszkolnym nr4.

Radny Jan Światłowski - nawiązał do spotkań, które miały miejsce 29 i 30 czerwca br. oraz projektów
w ramach których otrzymamy potężne środki finansowe tj. Europejskiego Programu Odbudowy oraz Polski
Ład. Program ten zakłada m. in. wzrost kwoty wolnej od podatku do 30 000, zmiany widełek podatkowych,
a także zmniejszone wpływy z odpisu podatku PIT. Ponadto dodał, iż Związek Miast Polskich proponuje
subwencję inwestycyjną, aby samorządy mogły dostać częściowy zwro{ VAT-u od inwestycji, a ministerstwo
wspomina o wprowadzeniu re(4uły podatkowej. Poprosił, o podanie informacji czy podczas tych spotkań była
mowa, wjaki sposób rząd zrekompensuje utraty dochodów samorządom wynikające z wprowadzenia
programu.
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Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedział, iż ten temat jest podejmowany i rozważany.
Docierają do nas analizy, różnego rodzaju projekty i informacje. Nie ma jeszcze dokładnych uregulowań
prawnych. Podczas analizy założeń Związku Miast Polskich, z których wynika, iż nasza gmina dostanie
ok. 8 mln mniej wpływów z odpisu z PIT, nie znajduje wraz ze Skarbnikiem algorytmu ich wyliczenia.
W ościennych gminach ten uszczerbek jest znacząco mniejszy. Nie wiemy dokładnie, z czego to wynika,
dlatego musimy czekać na zmiany przepisów w ustawie o finansach publicznych czy ustawach podatkowych,
żebyśmy mogli się do tego ustosunkować. Burmistrz dodał, iż jest w przygotowaniu projekt odciążający
samorządy.
Radny Jan Światłowski ad vocem - dodał, iż zadał powyższe pytanie, gdyż kolejne grupy społeczne,
zawodowe walczą o swoje. Chciałby aby głos samorządu czy stowarzyszeń, w których jesteśmy był również
mocny.

Burmistrz Sławomir Napierała zgodził się ze słowami Radnego. Jako Konwent zgłaszamy stanowiska, wnioski
i lobbujemy, gdyż nie możemy o tym decydować. Dodał, iż oprócz inwestycji są jeszcze sprawy bieżące,
a wszystko musi ze sobą współgrać.

Radny Dariusz Domek - zadał pytanie odnośnie trwającej budowy mieszkań w ramach inicjatywy SIM, czy
znany jest już wstępny harmonogram działań, w jakich latach te mieszkania miahyby powstać.
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedzial iż 2 września będzie podpisywał akt notarialny,
po który odbędzie się walne zgromadzenie wspólników, czyli 18 samorządów i3 przedstawicieli KZN. Podczas
zgromadzenia będzie podjęta uchwała o rozpoczęciu działalności oraz rozpoczniemy prace nad wdrażaniem
tego programu. Okres trwania prac jest uzależniony od tempa przygotowania projektów, dokumentacji oraz
przeprowadzenia przetargów. Zdaniem Burmistrza prace mogą potrwać minimum 3 lata.

Radny Sławomir Krainski - nawiązał do wypowiedzi radnego Jana Światłowskiego. Poinformowal iż podziela
jego troskę o budżet i finanse gminy. Stwierdził, iż dobrze wiemy jak wygląda sytuacja z inwestycjami, które
przedkładają się na wzbogacenie się miasta i wzrost kapitału. Radny dopowiedział, iż jest za niższym
podatkiem, aby nasze społeczeństwo się bogaciło, bo ma to wpływ na rozwój naszych przedsiębiorców.
Stwierdził, że w czasie panującej pandemii i nie tylko nasz rząd stara się pomagać samorządom.
Radny Jan Światłowski ad vocem -stwierdzi, iż wszystkim leży dobro samorządu i mieszkańców i oboje są
w tym zgodni. Radny dodał, iż wzrost cen ma wpływ na przetargi, które są ogłoszone przez gminę.

Ad.4a

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią wraz z autopoprawką. Do
przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/803/2021 i stanowi załącznik nr 9 do
niniejszego protokołu.

Ad.4b

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 wraz z autopoprawką. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
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,,Za" podięciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i ,,wstrzymuiących s;,,Il nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/804/2021 i stanowi załącznik nr 11 do
niniejszego protokołu.

Ad.4C

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy
Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/805/2021 i stanowi załącznik nr 13 do
niniejszego protokołu.

Ad.4d

Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwahy w sprawie wyrażenia zgody na
umorzenie z urzędu należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny wraz z autopoprawką. Do
przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj3cych się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/806/2021 i stanowi załącznik nr 15 do
niniejszego protokołu.

Ad.4e

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o
sposobie rozpatrzenia uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
położonego w rejonie ul. Staszica w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono
uwag.

,,Za" podięciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów ,przeciw" nie było. Jedna osoba uwstrzymała się" od
głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/807/2021 i stanowi załącznik nr 17 do
niniejszego protokołu.

Ad.4f

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Staszica w Nakle nad Notecią. Do
przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/808/2021 i stanowi załącznik nr 19 do
niniejszego protokołu.

Ad.4g
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Gostuszy obręb geodezyjny Wieszki.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
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uZa" podięciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie bylo. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/809/2021 i stanowi załącznik nr 21 do
niniejszego protokołu.

Ad.4h

Punkt zdjęty z porządku obrad.

Ad.4i

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawH projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii
Zrównoważonej Mobilności dla Nakła nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały niewniesiono
uwag.

,,Za" podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i ,,wstrzymuiących s;,,Il nie bylo. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/810/2021 i stanowi załącznik nr 23 do
niniejszego protokołu.

Ad.4j
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwa'ly w sprawie użytków
ekologicznych na terenie gminy Nakło nad Notecią.
Głos zabrał Radny Daniel Kończak. Zapytał się, czy ilość użytków ekologicznych w przedstawionym projekcie
uchwały wzrosła w stosunku do wykazu prowadzonego przez wojewodę, czy pozostała bez zmian.
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Nowak.
Poinformowała, iż ilość użytków ekologicznych nie uległa zmianie.
,,Za" podjęciem uchwały g,'tosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i ,wstrzymuj?ących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/811/2021 i stanowi załącznik nr 25 do
niniejszego protokołu.

Ad.4k

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia
zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody. Do przedstawionego projektu uchwały
nie wniesiono uwag.

uZa" podięciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów .przeciw" i uwstrzymuiących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/812/2021 i stanowi załącznik nr 27 do
niniejszego protokołu.

Ad.41

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania
składników majątkowych w drodze aportu do Nakielskiej Administracji Domów Mieszkalnych Sp. z o. o.
w Nakle nad Notecią wraz z autopoprawką. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podięciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/813/2021 i stanowi załącznik nr 29 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 m

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę
nrXXXV/767/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie regulaminu
cmentarzy komunalnych Gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono
uwag.

,,Za" podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów ,przeciw" nie było. Jedna osoba ,,wstrzymała s;,,Il od
głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 30 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/814/2021 i stanowi załącznik nr 31 do
niniejszego protokołu.

Ad.4n

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę
nr XXXV/768/2021 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie ustalenia opłat za
korzystanie z cmentarzy komunalnych w Gminie Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały
nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały nikt nie zagłosowaŁ 17 głosów ,przeciw". Trzy osoby uwstrzymały się" od głosu.
Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.
Uchwała nie został podjęta.

Ad.40

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały
dotyczącej ustalenia ,,Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy
Nakło nad Notecią". Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uZa" podięciem uchwały g,łosowało 20 radnych. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/815/2021 i stanowi załącznik nr 34 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 p
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwa$ w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią, przy ulicy Mroteckiej. Do przedstawionego projektu
uchwały nie wniesiono uwag.
uZa" podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymujBcych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/816/2021 i stanowi załącznik nr 36 do
niniejszego protokołu.

Ad.4q
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
odpłatne nabycie części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wieszki, gmina Nakło nad
Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
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,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie byio. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/817/2021 i stanowi załącznik nr 38 do
niniejszego protokołu.

Ad.4r

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Trzeciewnica, gmina Nakło nad
Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uzal/ podięciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów uprzeciw" i ,,wstrzymujących się" nie bylo. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/818/2021 i stanowi załącznik nr 40 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 S

Przewodniczący Rady Miejskiej Pavveł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały Błosowa'ro 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/819/2021 i stanowi załącznik nr 42 do
niniejszego protokołu.

Ad.4t

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/820/2021 i stanowi załącznik nr 44 do
niniejszego protokołu.

Ad.4u

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uza" po«%ciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj?ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 45 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/821/2021 i stanowi załącznik nr 46 do
niniejszego protokołu.

Ad.4V

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwa'l w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
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,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie było. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/822/2021 i stanowi załącznik nr 48 do
niniejszego protokołu.

Ad.4W

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 49 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/823/2021 i stanowi załącznik nr 50 do
niniejszego protokołu.

Ad.4x

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/824/2021 i stanowi załącznik nr 52 do
niniejszego protokołu.

Ad.4y
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,,wstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/825/2021 i stanowi załącznik nr 54 do
niniejszego protokołu.

Ad.4Z

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/826/2021 i stanowi załącznik nr 56 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 aa

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwa'§ w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
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,,Za" podjęciem uchwały?głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/827/2021 i stanowi załącznik nr 58 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 bb

Przewodniczący Rady Miejskiej Pavveł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwahy głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/828/2021 i stanowi załącznik nr 60 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 cc

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymujBcych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/829/2021 i stanowi załącznik nr 62 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 dd

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwahl głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,wstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/830/2021 i stanowi załącznik nr 64 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 ee

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały gtosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/831/2021 i stanowi załącznik nr 66 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 ff

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy użyczenia. Do przedstawionego
projektu uchwały nie wniesiono uwag.
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uZa" podjęciem uchwały gkosowa'to 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/832/2021 i stanowi załącznik nr 68 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 gg
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie przetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uza" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymupcych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 69 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/833/2021 i stanowi załącznik nr 70 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 hh

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przecivv" i ,,wstrzymuiBcych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 71 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/834/2021 i stanowi załącznik nr 72 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4ii

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały g,'losowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymupcych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 73 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/835/2021 i stanowi załącznik nr 74 do
niniejszego protokołu.

Ad.4jj
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwahy w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 75 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/836/2021 i stanowi załącznik nr 76 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 kk

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwa'§ w sprawie wyraźenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
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uzall podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi za'lcznik nr 77 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/837/2021 i stanowi załącznik nr 78 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4ll

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwa$ w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów uprzeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi za%cznik nr 79 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/838/2021 i stanowi załącznik nr 80 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 mm

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uzall podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 81 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/839/2021 i stanowi załącznik nr 82 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 nn

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uza" podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przecivt" i uwstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/840/2021 i stanowi załącznik nr 84 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 oo

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Głos zabrał radny Antoni Żygowski. Zasugerował aby od przyszłej sesji projekty uchwał dotyczące dzierżawy
lub najmu nie były zawierane na okres dłuższy jak 5 lat. Z uwagi na brak możliwość zapoznania się radnych
przyszłych kadencji z majątkiem gminy.
uZa" podjęciem uchwa'§ głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. GłOSóW ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/841/2021 i stanowi załącznik nr 86 do
niniejszego protokołu.
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Ad. 4 pp
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały Błosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów .przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 87 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/842/2021 i stanowi załącznik nr 88 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 qq
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawH projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/843/2021 i stanowi załącznik nr 90 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 rr

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwa'ły g'rosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,,wstrzym$cych s;,,Il nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 91 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/844/2021 i stanowi załącznik nr 92 do
niniejszego protokołu.

Ad.4ss

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 93 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/845/2021 i stanowi załącznik nr 94 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 tt

Przewodniczący Rady Miejskiej Pavveł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,wstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/846/2021 i stanowi załącznik nr 96 do
niniejszego protokołu.
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Ad. 4 uu

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uZa" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 97 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/847/2021 i stanowi załącznik nr 98 do
niniejszego protokołu.

Ad.4vv

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uza/l po%ciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 99 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/848/2021 i stanowi załącznik nr 100 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 ww

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uzall podj?ęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,,wstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 101 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w re3estrze uchwał pod nr XXXIX/849/2021 i stanowi załącznik nr 102 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 xx

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 103 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/850/2021 i stanowi załącznik nr 104 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 yy
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uZa" podjęciem uchwały gtosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i uwstrzymujBcych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 105 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/851/2021 i stanowi załącznik rir 106 do
niniejszego protokołu.
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Ad. 4 zz

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 107 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/852/2021 i stanowi załącznik nr 108 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 aaa

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów .przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 109 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w re)estrze uchwał pod nr XXXIX/853/2021 i stanowi załącznik nr 110 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 bbb

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,,wstrzymuj3cych s;,,Il nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 111 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/854/2021 i stanowi załącznik nr 112 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 ccc

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymui,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi za%cznik nr 113 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/855/2021 i stanowi załącznik nr 114 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 ddd

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 115 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/856/2021 i stanowi załącznik nr 116 do
niniejszego protokołu.
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Ad. 4 eee

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów uprzeciw" i uwstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 117 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/857/2021 i stanowi załącznik nr 118 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 fff

Przewodniczący Rady Miejskiej Pavteł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymuj)cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 119 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/858/2021 i stanowi załącznik nr 120 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 ggg
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi za%cznik nr 121 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/859/2021 i stanowi załącznik nr 122 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 hhh

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i uwstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 123 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/860/2021 i stanowi załącznik nr 124 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 iii

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uzall podj?ęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów uprzeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 125 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/861/2021 i stanowi załącznik nr 126 do
niniejszego protokołu.

19



Ad.4jjj
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwa'ły głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów .przeciw" i uwstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 127 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/862/2021 i stanowi załącznik nr 128 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 kkk

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił pro3ekt uchwa'ły w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuiących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 129 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/863/2021 i stanowi załącznik nr 130 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4111

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podj?ęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów .przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 131 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/864/2021 i stanowi załącznik nr 132 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 mmm

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawH projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uzall podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,,wstrzymuj3cych s;,,Il nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 133 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/865/2021 i stanowi załącznik nr 134 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 nnn

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
uzal/ podięciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymuj3cych s;,,l/ nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi za%cznik nr 135 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/866/2021 i stanowi załącznik nr 136 do
niniejszego protokołu.
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Ad. 4 ooo

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymujących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załlcznik nr 137 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/867/2021 i stanowi załącznik nr 138 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 ppp

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów uprzeciw" i uwstrzymujących się" nie bylo. Imienny
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 139 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/868/2021 i stanowi załącznik nr 140 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 qqq
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały gtosovtało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj)cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 141 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/869/2021 i stanowi załącznik nr 142 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 rrr

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 143 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/870/2021 i stanowi załącznik nr 144 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 SSS

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i uwstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 145 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/871/2021 i stanowi załącznik rir 146 do
niniejszego protokołu.
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Ad. 4 ttt

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwa'ły w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i ,wstrzymujBcych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 147 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/872/2021 i stanowi załącznik nr 148 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 uuu

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 149 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/873/2021 i stanowi załącznik nr 150 do
niniejszego protokołu.

Ad.4vvv

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj,ących się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 151 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/874/2021 i stanowi załącznik nr 152 do
niniejszego protokołu.

Ad. 4 www

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie kolejnych umów dzierżawy na rzecz dotychczasowych dzierżawców nieruchomości.
Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.
,,Za" podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,przeciw" i uwstrzymuj3cych się" nie
było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 153 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXIX/875/2021 i stanowi załącznik nr 154 do
niniejszego protokołu.

Ad.5

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż ,,Informacja o stanie bezrobocia na
terenie Miasta i Gminy Nakło nad Notecią" została szczegółowo omówiona na poszczególnych komisjach
przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Pana Przemysława Ulatowskiego.
Podczas sesji radni zadali następujące pytania do przedstawionej informacji.

Radny Antoni Żygowski - stwierdził, iż temat bezrobocia był obszernie omówiony podczas posiedzenia
komisji. Ponadto zapytał się, na co zwracają uwagę pracodawcy podczas poszukiwania pracowników do
realizacji swojej działalności gospodarczej.
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Odpowiedzi udzielił Dyrektor Przemysław Ulatowski. Poinformował, iż temat bezrobocia jest niezwykle
obszerny, a jego problem wcale nie minął. Stwierdził, iż na dzień dzisiejszy pracodawcy zwraeają uwagę
głównie na dyspozycyjność, punktualność, obowiązkowość i sumienność. W naszym powiecie spora CZ(,ść
mieszkańców posiada minimalne wykształcenie. W związku z powyższym stawia się głównie na kornpetencje
pracowników, a nie na kwalifikacje, które są również bardzo ważne. Pandemia utrudniła aktywizację osób
bezrobotnych. Dodał, iż przedsiębiorcy mogą liczyć na duże wsparcie finansowe, w tym także na
dofinansowanie miejsc pracy.

Radny Sławomir Krainski - zapytał się, w jakiej skali i w jakim trybie została przekazana pomoc dla
przedsiębiorców oraz czy potężny przedsiębiorca może wyprowadzić z bezrobocia.
Dyrektor Przemysław Ulatowski odpowiedział, iż pomoc dla przedsiębiorców polegała głównie na wsparciu
finansowym. Skala przekazanych środków finansowy w zeszłym roku wyniosła 28 mln złotych. Nasi lokali
przedsiębiorcy otrzymali wsparcie dla 2 000 tys. swoich pracowników w postaci dopłat do wynagrodzenia
iskładek ZUS przez okres 3 miesięcy. Ponad 3 000 podmiotów gospodarczych skorzystało z tej formy
pomocy. Miejsca pracy tworzą podmioty gospodarcze, a nie instytucje publiczne. Co roku obserwujemy
wzrost o 4 % tych podmiotów. Lokowanie przedsiębiorstwa jest uzależnione do dostępności do
pracowników. A nasza gmina jest atrakcyjna pod tym względem.

Radny Jan Światłowski - poinformował, iż sprawozdanie było przygotowane doskonale. Zaapelował do
przedsiębiorców, aby zachęcali pracowników do szczepień. Jest to jedyna drog,a do uniknięcia lock down.

Radna Monika Młynarczyk - zapytała się odnośnie zamiany urzędów w centra wspierania zatrudnienia, czego
będą dotyczyły te zmiany i jak wpłyną na samą instytucję.
Dyrektor Przemysław Ulatowski odpowiedział, iż o reformach mówi się od wielu lat, ale najistotniejszą
byłoby wyprowadzenie składki zdrowotnej z urzędu pracy na rzecz powszechnego ubezpieczenia. Można
zaobserwować iż, wiele osób rejestruje się ze względu na uzyskanie ubezpieczeni zdrowotnego. Wszelkie
zmiany są na etapie projektów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski podziękował za przygotowane sprawozdanie, które jak
zawsze było wyczerpujące. Złożył również podziękowania dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy za
aktywną politykę promowania zatrudnienia i przeciwdziałaniu bezrobociu.
Informacja stanowi za%cznik nr 155 do niniejszego protokołu.

Ad.6

Kolejny punkt to Informacja dot. przygotowań szkół i placówek do nowego roku szkolnego. Przewodniczący
Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski dodai iż informacja ta została szczegółowo omówiona przez Dyrektora
Zespołu Obsługi Oświaty i Rekreacji Panią Annę Biniakowską na wszystkich komisjach.

Radny Daniel Kończak - zapytai się czy w szkołach i placówkach oświatowych, w związku z panującą
pandemią zostały podjęte dodatkowe działania w stosunku do roku ubiegłego.
Dyrektor Anna Biniakowska odpowiedziała, iż w szkołach zostanie wdrożony program dot. szczepień dzieci
powyżej 12 roku życia zgodnie z planem Ministerstwa Zdrowia oraz Ministerstwa Edukacji. Szczepienia będą
przeprowadzone w punktach szczepień, do których uczniowie zostaną doprowadzeni przez nauczycieli.
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Radny Jan Marciniak - zadał pytanie, czy wystarczy zgoda pisemna rodzica na udział dziecka w szczepieniu,
czy musi być osobiście z dzieckiem.
Oyrektor Anna Biniakowska poinformowała, iż wystarczy podpisana przez rodzica deklaracja, która
upoważnia nauczycieli do zaprowadzenia dzieci do punktów szczepień.

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski podziękował za wyczerpujące sprawozdanie, pokazujące,
że okres wakacji to czas działań w placówkach oświatowych. Następnie życzył wszystkim dyrektorom szkół,
nauczycielom oraz uczniom spokojnego i dobrego roku szkolnego.
Informacja stanowi załącznik nr 156 do niniejszego protokołu.

Ad.7

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż w dniu 26 sierpnia
br. przed sesją została złożona interpelacja przez Radną Ewę Hoppe - Kowalską. Następnie poprosił
o odczytanie treści. Interpelacja stanowi załącznik nr 157 do niniejszego protokołu.

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do Biura Rady w dniu 23 sierpnia wp$ną sprzeciw
przeciwko zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Mroteckiej z celów
mieszkaniowych na cele usługowe. Sprzeciw został podpisany przez nakielskich przedsiębiorców, którzy
uważają, że ewentualne zmiany tego planu będą niekorzystne dla istniejącego, lokalnego handlu.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski omówił sprawy bieżące
rady. Poinformował, iż w okresie międzysesyjnym radni Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią uczestniczyli
m.in. w:

1) 4 lipca w uroczystościach z okazji 100-lecia pobytu Marszałka Józefa Piłsudskiego w Nakle nad
Notecią i Krajnie

2) 16 lipca w uroczystym otwarciu Akademii Rozwoju Kulinarnego prowadzonej przez Szymona
Brukwickiego - uczestniczyły Wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych, Radna Katarzyna Borzych-
Kubacka, Radna Halina Mnichowska.

3) 28 lipca w inauguracji budowy 190 mieszkań przy ul. Mroteckiej w ramach współpracy pomiędzy
gminą Nakło nad Notecią a spółką PFR Nieruchomości

4) 31 lipca na zaproszenie zarządu Rodzinnych Ogródków Działkowych ,,Jedność" w Nakle nad Notecią
w walnym zebraniu Radna Ewa Haberska,

5) 1 sierpnia w 77 rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego - Wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych
złożyła kwiaty pod Pomnikiem Wdzięczności Wojsku Polskiemu

6) 4 sierpnia grupa radnych brała udział w spotkaniu samorządowców z byłym Premierem Donaldem
Tuskiem

7) 15 sierpnia w obchodach Święta Wojska Polskiego
8) 19 sierpnia w wręczeniu nagród w ramach konkursu na najładniejszy ogród przydomowy w

sołectwach: Michalin, Olszewka i Rozwarzyn - Wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych oraz Radna Halina
Mnichowska.

Ponadto Przewodniczący pogratulował nowo wybranemu Sołtysowi Paterka, którym został Pan Piotr
Niemczewski oraz nowo wybranej Przewodniczącej Samorządu Mieszkańców nr 5 Pani Karolinie Wawrzon.
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Ad. 8

Radna Katarzyna Borzych-Kubacka - wnioskowała w następujących sprawach:

1) - poprosiła o interwencję w Polskiej Spółce Gazownictwa, w celu przywrócenia punktu obsługi
interesantów w Nakle nad Notecią w budynku Nakielskiej Administracji Domów Mieszkalnych,

2) - sprawdzenia możliwości zakupu worków biodegradowalnych przeznaczonych do odpadów
komunalnych zamiast worków plastikowych oraz podania kalkulacji zakupu takich worków,

3) - poprosiła o potwierdzenie, informacji o nieotrzymaniu środków z Funduszy Norweskich. Radna
zapytała się czy w tej sytuacji zrezygnujemy z zaplanowanych inwestycji, które miały zostać
sfinansowane z tych funduszy, czy poszukamy innych źródeł finansowania,

4) - podziękowała w imieniu swoim i radnej Ewy Hoppe - Kowalskiej za wznowienie zbiórki odpadów
wielkogabarytowych.

Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierał odpowiedzial iż Funduszy Norweskich nie otrzymamy.
Pozostałe wnioski dotyczą wniosków budżetowych, które stosownie do pojawiąjący się programów będą
brane pod uwagę.

Radny Kazimierz Wnuk - zapytał się, czy prace na ulicy Gepperta zostaną zakończone w terminie tj. do 30
września br.

Z-ca Burmistrza Krzysztof Błoński poinformował, iż zostały zakończone prace tzw. kolizjami podziemnymi.
Kierownik budowy zgłasza problem z pracami brukarskimi ale nie zgłosił problemu zakończenia prac
W terminie.

Radna Halina Mnichowska - przedłożyła informację, o przeprowadzonym konkursie ,,Nasza wieś piękniel',
który w tym roku był przeprowadzony w sołectwach: Michalin, Olszewka i Rozwarzyn. Złoży'la podxiękowania
Burmistrzowi Sławomirowi Napierale i Przewodniczącemu Pawłowi Wiśniewskiemu za wsparcie finansowe
oraz Sekretarzowi za przekazane publikacje książkowe, a także radnej Jolancie Tadych oraz całej komisji
konkursowej. Radna podziękowała również sponsorom Alicji Woźniak, Panu Hieronimowi Kołaczek - Sklep
Ogrodniczy Kalina oraz Michałowi Dubkowskiemu za przygotowanie techniczne. Szczególne podziękowania
złożyła Panu Jarosławowi Warmke, który współpracuje z komisją od 14 lat.

Radna Anna Karolczak - zaprosiła do obejrzenia wystawy prac uczniów klas I-Ill pt. ,,Żywe obrazy"
w nakielskim Muzeum. Jest to wystawa pokonkursowa. Konkurs został przeprowadzony w okresie nauczania
zdalnego.

Radna Monika Młynarczyk - przedstawiła informację dotycząca spotkania z Panem Donaldem Tuskiem.
Informacja stanowi załącznik nr 158 do niniejszego protokołu.

Radny Sławomir Krainski - ponowił prośbę o postawienie przystanku w Gorzeniu przy osiedlu tzw. ,,zielone
dachu". Radny wnioskował o przesuniecie fragmentu drogi (30 m) na ul. Akacjowej w Występie z uwagi na
stawianie ogrodzeń przydomowych przez mieszkańców na tej drodze.

Radna Ewa Hoppe-Kowalska - podziękowała radnej Halinie Mnichowskiej za organizację konkursu ogrodów
przydomowych.

Radna Jolanta Tadych - podziękowała Burmistrzowi za postawienie ławek na ulicy Staszica w Nakle nad
Notecią.

25



Ad.9

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł
Wiśniewski o godzinie 15.05 zakończył obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.

Protokolant: Przewodniczący obrad:

Elek}ronianie

p3yy61 p;ap;an;p;zez
PawelWiiniewiki

WiśniByy5Ęj D;ńa:'2021.'09.j9'
08:21:31 +02'00'

Paweł Wiśniewski

Marta Waszkiewicz Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią
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